
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-21-466862 

Zaaknummer Z-20-133064 

Naam raadslid S. Zeilemaker 

Fractie Morgen! 

Onderwerp Raadsvragen Morgen! negen-gemeenten-starten-onderzoek-

naar-inbeslagname-joods-vastgoed 

Datum waarop de vraag is gesteld 1 december 2021 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Het NHnieuws en de NOS melden op 1 december: 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/295534/negen-gemeenten-starten-onderzoek-naar-

inbeslagname-joods-vastgoed 

“Negen Noord-Hollandse gemeenten laten onderzoek doen naar hun rol bij de 
onteigening van Joods vastgoed en naheffingen aan Joodse inwoners in en na 
de Tweede Wereldoorlog.  

Het onderzoek moet helderheid verschaffen over de rol die de betreffende 
gemeenten hebben gespeeld bij het onteigenen van Joodse inwoners en het 
doorverkopen van hun bezittingen. Ook wordt onderzoek gedaan naar eventuele 
belastingnaheffingen die overlevenden en nabestaanden gepresenteerd kregen” 

—————————————————————————————————————
—— 

Op 15 juni 2020 zijn n.a.v. een artikel in het NHD over hetzelfde onderwerp raadsvragen gesteld 

door CU en PWF. N.a.v. deze vragen werd door u o.a geantwoord:  

 

“Uit de informatie in het artikel wordt niet duidelijk of er in onze gemeente sprake was van 

hersteltransacties en wat de rol van de overheid daarin dan was. Als de gemeente kan ondersteunen 

bij een eventueel onderzoek door derden, en onderzoekers nuttige  

informatie kan verstrekken, dan zullen we dat doen.” 

 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/295534/negen-gemeenten-starten-onderzoek-naar-inbeslagname-joods-vastgoed
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/295534/negen-gemeenten-starten-onderzoek-naar-inbeslagname-joods-vastgoed


 

 

1.  Heeft u kennis genomen van het bericht dat genoemde NH gemeenten onderzoek laten 

doen? 

antwoord  Het betreffende artikel in het NHD is ons bekend. 

2. Bent u bereid, zoals gesteld in uw reactie op de vragen als gemeente Medemblik aan te 

sluiten bij dit onderzoek, cq dit te ondersteunen? Bijvoorbeeld door het Westfries 

archief te verzoeken hieromtrent met het Alkmaars archief in overleg te treden. 

Antwoord Het belang van het onderzoek onderschrijven wij. Een dergelijk onderzoek of de 

coördinatie daarvan vraagt echter om capaciteit. Die capaciteit is op dit moment niet 

beschikbaar/aanwezig.   

3. Bent u bereid hierover te overleggen met de andere WestFriese gemeenten? 

Antwoord Gezien het capaciteitsvraagstuk binnen gemeente Medemblik is het onderwerp 

agenderen in het regionaal overleg op dit moment niet verstandig. Wij kunnen er zelf 

geen medewerkers op inzetten.  

4. Indien nee op vraag 2 en 3: wat is de reden? 

Antwoord Zie antwoorden vragen 2 en 3. 

 

 


